
ZÁPISNICA 

z mimoriadneho zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou 

školou Liešťany 

Dátum a miesto konania: 16. augusta 2023; Liešťany  

Prítomní:  Barbora Bartová – predsedkyňa                                                                                           

Miroslav Baláž                                                                                                                             

Jozefína Mazániková                                                                                                               

Mgr. Katarína Repková                                                                                                                       

Bc. Katarína Kohútová                    

Eva Cebáková            

Mgr. Martina Šimová  

Neprítomní:  Jana Mokošová  - člen za rodičov ZŠ      

   člen delegovaný zastupovať zriaďovateľa (nebol delegovaný) 

Pozvaní hosť:  Mgr. Katarína Hološková – riaditeľka ZŠ s MŠ Liešťany  

 

K priebehu zasadnutia:  

Zasadnutie RŠ otvorila predsedkyňa Barbora Bartová, ktorá privítala všetkých prítomných 

členov a hostí. Program zasadnutia sa neschvaľoval, nakoľko toto zasadnutie nebolo riadne 

zasadnutie RŠ, ale mimoriadne zasadnutie RŠ z dôvodu predchádzajúcich neúčasti riaditeľky 

školy Mgr. Kataríny Hološkovej.   

Za overovateľov zápisnice z mimoriadneho zasadnutia boli navrhnutí Mgr. Martina Šimová 

a Bc. Katarína Kohútová a za zapisovateľa zápisnice Mgr. Katarína Repková - jednohlasne 

schválení.   

Témy diskutované s riaditeľkou školy:  

- Prečo neboli predložené RŠ úväzky zamestnancov školy, o ktoré sa žiadalo? 

Žiadali sme doloženie úväzkov pedagogických zamestnancov. Diskusiou sa dospelo 

k záveru, že predsedkyňa RŠ danú informáciu a požiadavku zle pochopila a informáciu 

nezistila resp. zistila veľkosť úväzkov na školský rok 2023/2024. Obe strany sa vzájomne 

dohodli, že dané údaje budú do piatku 18.8.2023 doložené predsedkyni RŠ a úväzky zo 

školského roka 2022/2023 budú uvedené v bezmennom zozname.  

-  Kamerový systém 

Riaditeľka školy sa vyjadrila, že kamerový systém bol financovaný z prevádzkových peňazí 

školy. Ďalej sa vyjadrila, že bol celý školský rok nefunkčný a nebol napojený na web. 



Podpisy rodičov – súhlas s kamerovým záznamom má (prvé stretnutie rodičov v školskom 

roku 2021/2022) a od zamestnancov má dohodu s používaním kamerového systému, ktorá je 

uvedená v zápisnici z pracovnej porady.  

- Zabezpečenie dozoru 

Na otázku ohľadom zabezpečenia dozoru počas školenia v MŠ pani Beátou Hlinkovou 

a bývalou pomocnou kuchárkou (dcéra vedúcej kuchyne) sa pani riaditeľka a ekonómka 

školy vyjadrili, že s danou osobou má škola dojednanú pracovnú zmluvu – dohodu a dozor 

môže vykonávať aj nepedagogický pracovník ak ho vedúci pedagogický pracovník touto 

prácou poverí.  

- Dary 

Na otázku ohľadom preberania darov od rodičov sa riaditeľka školy vyjadrila, že finančné 

dary rodičia posielajú priamo na účet školy (napr. 100€ od p. Ivaniča) alebo škola prijala dar 

vo forme detských kníh. Pani riaditeľka sa vyjadrila, že osobne neprevzala žiadne finančné 

dary.  

- Eľkonin 

Pani riaditeľka školy odpovedala na otázky ohľadom Tréningu fonematického 

uvedomovania podľa D.B. Eľkonina deťmi v triede predškolákov. Vyjadrila sa k informácií 

o poplatku 60€ za absolvovanie kurzu, ktorý je podľa riaditeľky školy niečo nadštandardné 

a slúži na prípravu našich žiakov – budúcich prvákov. Rodičia platia zálohovú platbu, ktorá 

im bude vrátená v prípade, že ich dieťa ku nám do ZŠ nastúpi. V prípade že nastúpi do inej 

ZŠ, zálohová platba zostane na účte školy. Z financií sa zakúpili šlabikáre a pomôcky.  

- Porady pedagogických zamestnancov 

Pani riaditeľka školy sa vyjadrila, že na úseku ZŠ sme mali porady štandardne každý mesiac, 

v prípade nepredvídaných okolností sa porada prekladala na iný dátum. Porady boli v mesiac 

9, 10, 1/2023 a odvtedy každý mesiac.  

Porady: 26.9.2022 uskutočnená; 10.10.2022 uskutočnená; 24.10.2023 uskutočnená; 

22.11.2022 zrušená; 28.11.2023 zrušená; 6.12.2022 zrušená (choroba pani riaditeľky); 

9.12.2022 zrušená; 13.1.2023 uskutočnená počas prestávky; 23.1.2023 klasifikačná porada 

uskutočnená; 6.2.2023 zrušená;  6.3.2023 uskutočnená; 16.3.2023 uskutočnená (porada 

k vzdelávaniu); 13.4.2023 uskutočnená; 9.5.2023 uskutočnená; 23.5.2023 uskutočnená; 

20.6.2023 uskutočnená klasifikačná porada 

Zápisnice z porád sa budú žiadať k nahliadnutiu, momentálne sú u zriaďovateľa.  

- ŠKD 

Na otázky k fungovaniu ŠKD v školskom roku 2022/2023 odpovedala pani riaditeľka 

nasledovne. Od 2.9.2022 sa žiaci zapisovali do ŠKD a všetci žiaci boli následne 



prerozdelení. Zapísalo sa 38 žiakov. Toto bol prvý školský rok, kedy bola legislatívna zmena 

a ohraničený počet žiakov v ŠKD na počet max. 26. Prvý mesiac sa monitorovalo a potom 

bolo od októbra zriadené 2. oddelenie. Tu oponovala Mgr. Repková, že 2. oddelenie bolo 

zriadené až od januára 2023. Pani riaditeľka sa vyjadrila, že asi nebolo potrebné zriaďovať 2. 

oddelenie. Po príchode pani vychovávateľky Marty Bartovej sa opätovne otvorila otázka 

ŠKD a v spoločnej diskusii sme dospeli k záveru, že 2. oddelenie nebolo zriadené tak, ako 

tvrdila pani riaditeľka od októbra, ale začalo fungovať s druhou pomocnou vychovávateľkou 

Natáliou Hambálkovou až od 1/2023 po písomnej sťažnosti pani Marty Bartovej. Pani 

riaditeľka dostala otázku, či sa informovali/informujú aj rodičia o situácii v ŠKD a kto bude 

vychovávateľkou v ŠKD od 9/2023. Novou vychovávateľkou na plný úväzok bude Natália 

Hambálková. Pani riaditeľka má v prípade potreby pripravenú aj ďalšiu pracovnú silu na 

pozíciu pomocnej vychovávateľky na kratší úväzok. Meno nechcela povedať.  

- Odchod pedagogických zamestnancov 

Bola položená otázka: Z akého dôvodu odchádzajú učiteľky PeadDr. Vondráčková a Mgr. 

Repková?  

U PeadDr. Vondráčkovej bol dôvod nepredĺženia pracovnej zmluvy nedodržanie podmienok, 

ktoré boli stanovené pri podpise zmluvy a u Mgr. Repkovej – výpoveď dohodou.  

Mgr. Repková dostala otázku, prečo dala výpoveď po 18 rokoch. Vyjadrila sa, že na 

pracovisku vládne veľmi zlá pracovná atmosféra  a nespravodlivé rozdeľovanie pracovných 

úloh. Vyjadrila sa, že sa rozhodla ukončiť pracovný pomer v ZŠ s MŠ Liešťany už 9/2022, 

takže jej rozhodnutie nie je unáhlené, ale dlho zvažované.  

Pani riaditeľka sa vyjadrila, že súhlasí s Mgr. Repkovou ohľadom zlej pracovnej atmosféry, 

ale z jej stany to nevychádza. Z ostatným nesúhlasila, oponovala a vyvracala povedané, 

komentovala argument ohľadom vianočnej besiedky, že to Repková asi robila za fľašu vína.  

- Dva tábory na pracovisku 

Riešila sa otázka skupín na pracovisku a zlyhávajúcej komunikácie medzi určitými 

zamestnancami a ňou. Pani riaditeľka sa vyjadrila, že dôvodom, prečo nechodila medzi 

zamestnancov (druhého tábora) bolo, že sa bála, že budú zamestnanci na ňu vrčať a skákať 

do nej.  

Do diskusie sa zapojili prítomné učiteľky z MŠ Liešťany. Vyjadrili sa, že riaditeľka školy 

pani Mgr. Katarína Hološková ich zhadzuje, nikdy ich za nič nepochváli, všetko skritizuje. 

Ako príklad uviedli vianočnú besiedku – nedodržanie hlasovej hygieny. Učiteľky hlasovú 

hygienu dodržali – mali zapožičané ohrievače. Riaditeľka školy sa vyjadrila, že nebola 

pozvaná na ich besiedku a tiež sa jej nepáči, že sú dva tábory – ZŠ a MŠ, a učiteľky MŠ sa 

nechcú zúčastňovať akcií ZŠ. Tento školský rok to bolo len čítanie a aj to skončilo a ani 

nevie prečo, nebola informovaná, ďalej to boli len akcie na dodržiavanie ľudových tradícií. 

Prítomnými boli vyjadrené názory, že aby sa to spojilo, (zamestnanci MŠ a ZŠ), musí byť 



riaditeľka manažér a riaditeľka školy predsa nemusí byť pozvaná na akcie školy, jej 

prítomnosť na školských akciách by mala byť samozrejmá.   

- Dotazník Rady školy pri ZŠ s MŠ Liešťany 

Pani riaditeľka dostala priestor na vyjadrenie sa k dotazníkom a ich výsledkom. Vyjadrila sa, 

že ju mrzí, že vôbec boli, že sa poslali rodičom a zamestnancom školy. Prejavila názor, že 

niekto sa snaží niekomu pomstiť, výsledky ignoruje, je jej ľúto, že vznikol. Výsledky sú 

irelevantné, dotazník nedostali všetci zamestnanci (školník a Mgr. Cebáková), nebola 

zabezpečená anonymita, boli spochybnené výsledky zamestnaneckého dotazníka,  nakoľko 

bol dotazník pre zamestnancov omylom zaslaný do skupiny tretiackych rodičov.  

K téme dotazníkov sa vyjadrila za všetkých členov RŠ Mgr. Repková a vysvetlila všetkých 

prítomným čo bolo cieľom dotazníkov, kto s touto iniciatívou prišiel, na čo to malo slúžiť – 

informovanie, zistenie reálneho stavu a nálad na pracovisku a medzi rodičmi. Ako rada školy 

sme sa z chýb, ktoré sa vyskytli, poučili a v budúcnosti sa im vyvarujeme. To, že dotazník 

nedostala Mgr. Cebáková sme nevedeli, nakoľko bývala členka Natália Mäsiariková mala za 

úlohu poslať dotazník do prváckej skupiny rodičov a ich učiteľke Mgr. Monike Cebákovej. 

15.4.2023 sa v internetovej komunikácii vyjadrila, že pani Mgr. Monika Cebáková 

nebude/nechce na zamestnanecký dotazník odpovedať. O tom, že ho nemá sa v komunikácií 

nikdy nezmienila.  

- Sťažnosť 

Riaditeľka školy bola konfrontovaná s informáciou, že sa na ňu boli sťažovať u zriaďovateľa 

zamestnanci ZŠ s MŠ Liešťany. Zriaďovateľ však z uvedeného stretnutia nespísal zápisnicu. 

Riaditeľka školy Mgr. Katarína Hološková sa vyjadrila, že ona o žiadnej sťažnosti na jej 

osobu nevie, zriaďovateľ ju (údajne) neinformoval.  

- Návrh na odvolanie riaditeľky školy Mgr. Kataríny Hološkovej  

Členka RŠ za obecné zastupiteľstvo pani Jozefína Mazániková podala 28.6.2023 návrh na 

odvolanie riaditeľky školy Mgr. Kataríny Hološkovej na základe pretrvávajúcej 

nespokojnosti a sťažností rodičov a zamestnancov školy. Každý člen sa mohol                       

k tomuto návrhu vyjadriť, túto možnosť nevyužili. Členovia si uvedomujú, že na odvolanie 

riaditeľky školy treba mať dostatočne silné dôkazy a dôvod. Riaditeľke školy bolo vyčítane 

zo strany členov, že sa vyhýbala stretnutiam RŠ a nespolupracovala. Hlasovanie na jej 

odvolanie si členovia RŠ odložili na čas po ukončení kontroly zo strany zriaďovateľa, ktorú 

nariadil prostredníctvom kontrolóra obce Liešťany.  

- Rôzne  

Členovia RŠ sa zhodli, že hneď v úvode nového školského roka 2023/2024 sa musia 

zorganizovať doplňujúce voľby do RŠ na pozície odchádzajúcich členov: zástupca 

pedagogických zamestnancov ZŠ a zástupca rodičov ZŠ.  



Komunikoval sa počet žiakov, ktorí nastúpia do 1. ročníka ZŠ z našej MŠ  a z okolia. Zo 16 

predškolákov sú to 4 žiaci z našej MŠ a 2 z okolia obce (Rudnianska Lehota, Kostolná Ves).  

Prebehla výmena názorov na tému dôvodov odchodu jej žiakov (3. ročník). Pani riaditeľka 

sa vyjadrila, že ona so žiakmi problém nikdy nemala, vždy sa správala rovnako ku všetkým. 

Bolo jej oponované zo strany člena RŠ, riaditeľka školy reagovala negatívne, odmietavo.   

Členov zaujímal počet žiakov, ktorí odišli do inej ZŠ. Pani riaditeľka uviedla 4 žiakov. Bola 

položená otázka, koľko rodičov je oslobodených od platenia príspevku do ŠKD – 4€/mesiac. 

Riaditeľka školy informovala, že nikto nie je oslobodený od platenia a Rozhodnutia o prijatí 

do ŠKD 2022/2023 sú uložené v škole medzi ostatnými rozhodnutiami.  

Od 9/2023 sa začne používať Edupage v MŠ. Treba nahodiť do systému emaily rodičov 

a zaškoliť učiteľky.   

Predsedkyňa RŠ ukončila zasadnutie RŠ a poďakovala všetkým prítomným za ich účasť. 

Uznesenie z mimoriadneho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Liešťany:  

1. Doručenie predsedkyni RŠ nemenného zoznamu pracovných úväzkov pedagogických 

zamestnancov v školskom roku 2022/2023. 

T: do 18.8.2023  

2. Vyžiadanie k nahliadnutie zápisnice z pedagogických a pracovných porád ZŠ s MŠ 

Liešťany.     

V Liešťanoch 17. augusta 2023  

Zápisnicu overil:   Mgr. Martina Šimová   ........................................  

overovateľka           podpis  

 

Bc. Katarína Kohútová   ........................................  

overovateľka          podpis  

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Katarína Repková  .........................................  

zapisovateľka          podpis 

 

Predsedkyňa RŠ: Barbora Bartová     ........................................ 

                podpis 



 


